
НАШИ АВТОРЫ

Белановская Юлия Евгеньевна – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: ubelka69@gmail.com

Belanovskaya Yulia – PhD. in History, Associate Professor of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Ван Шо – аспирантка кафедры теории и истории международных отношений Российского университета дружбы народов.

E-mail: roma.shuo.wang@gmail.com

Wang Shuo – Postgraduate student of the Department of Theory and History of International Relations of Peoples' Friendship University of Russia (China).

Герасина Анастасия Юрьевна – магистрантка кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: nastasia141@gmail.com

Gerasina Anastasiya – Undergraduate student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Ермачкова Елена Петровна – кандидат исторических наук, заведующий кафедрой гуманитарных и естественнонаучных дисциплин Тюменского государственного университета.

E-mail: e.ermachkova@mail.ru

Ermachkova Elena – PhD. in History, head of the department of humanitarian and natural-science disciplines (Russia).

Жирнова Камилла Александровна – магистрантка кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: camilla.a.zh@gmail.com

Girnova Kamilla – Undergraduate student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Ибатуллин Айрат Фаязович – аспирант кафедры теории и истории международных отношений Российского университета дружбы народов.

E-mail: moskva89rudn@mail.ru

Ibatullin Airat – Postgraduate student of the Department of Theory and History of International Relations, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Котова Татьяна Александровна – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: kotova_tatyanka@mail.ru

Kotova Tatyana – Postgraduate student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Левин Орна – кандидат филологических наук, доцент кафедры литературы, Академический Колледж Гиват Вашингтон (Израиль).

E-mail: inl@walla.co.il

Levin Orna – PhD. in Philology, Associate Professor of the Literature department, Givat Washington Academic College (Israel).

Ли Мэнлун – аспирантка кафедры теории и истории международных отношений Российского университета дружбы народов.

E-mail: 244591055@qq.com

Li Menglong – Postgraduate student of the Department of Theory and History of International Relations of Peoples' Friendship University of Russia (China).

Литвинов Владимир Петрович – кандидат исторических наук, доцент кафедры историко-культурного наследия Елецкого государственного университета имени И.А. Бунина.

E-mail: vladlenli@yandex.ru

Litvinov Vladimir – PhD. in History, Associate Professor of the Department of historical and cultural heritage, Elets State University named after I.A. Bunin (Russia).

Логачева Наталья Вячеславовна – соискатель кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: Marta721@rambler.ru

Logacheva Natalya – Degree seeking applicant of the Department of history of Russia, the Peoples Friendship University of Russia (Russia).

Маркелов Никита Алексеевич – аспирант кафедры региональных исследований Московского государственного университета им. М.В. Ломоносова.

E-mail: nick@balkan.ru

Markelov Nikita – Postgraduate student of the Department of Area Studies, Lomonosov Moscow State University (Russia).

Миронова Александра Викторовна – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: miralex87@gmail.com

Mironova Alexandra – Ph.D. in History, Associate Professor of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Мокшин Геннадий Николаевич – доктор исторических наук, доцент, профессор кафедры истории России Воронежского государственного университета.

E-mail: mok410@mail.ru

Mokshin Gennady – Ph.D. in History, Associate Professor, Professor of the Department of History of Russia, Voronezh State University (Russia).

Таймасова Янина Викторовна – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: siriys80@mail.ru

Taymasova Yana – Postgraduate student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).